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Zápis schůze Předsednictva 
a Výkonného výboru 
 

Přítomni:  

Předsednictvo – 2 (Hornych, Hruška) 

Výbor – 5 (Hejl, Lacina, Lokvenc, Prokop, Škop) 

Hosté – 0 

Zhodnocení stavu oddílu 
Předseda informoval, že oddíl má aktuálně 102 členů včetně dětí. Jediným členem, který 
dosud neuhradil členské příspěvky, je Pavel Lokvenc. V jeho případě bude vyvíjen důrazný 
tlak na nápravu. Zároveň předseda oznámil, že dotace z města již dorazily na účet klubu. 

Brigáda na Ostaši 
Byla zahájena příprava brigády zaměřené na zpřístupnění cest v okolí skal, které jsou 
momentálně znepřístupněné kvůli popadaným suchým stromům. Konkrétně se jedná o 
oblast od Prokleté ke žebříku a dále u Budíku. Pan Bláha, zástupce Benediktýnů – vlastníků 
lesa – byl informován a s akcí souhlasí za podmínky, že dřevo nebude z místa odnášeno. 
CHKO požaduje oficiální žádost o povolení zásahu, jejímž vyřízením byl pověřen Jirka Škop. 

Otevírání skal 
Termín letošního otevírání skal byl stanoven na sobotu 26. dubna 2025 od 10:00. Tradičně se 
všichni sejdou u Malíka, kterého je potřeba předem informovat, aby se mohl dostatečně 
zásobit. Předseda se letos akce nezúčastní, bude tedy třeba, aby se jeho tradičního proslovu 
ujal někdo rétoricky zdatný z řad členů. 

Instruktážní den 
V návaznosti na úkol z Členské konference byla otevřena diskuze o uspořádání instruktážního 
dne. Ten by se měl uskutečnit v květnu na okrajových skalách Ostaše, pravděpodobně na 
Prvničce. Předseda zváží, koho z oddílu oslovit ohledně možného školení na téma 
zdravovědy, přičemž by se mohl zapůjčit i figurínu pro praktický nácvik. Tento návrh přednesl 
na konferenci člen Petr Mareš, který bude na příští schůzi přizván k diskuzi, aby představil 
svou představu o průběhu dne. 
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Podpora závodní mládeže 
Téma podpory závodní mládeže vyvolalo intenzivní diskuzi. Ukázalo se, že většina 
přítomných nemá přesnější představu o finanční náročnosti závodění (startovné, doprava). 
Předseda se zavázal vypracovat přehled závodících dětí, jejich výkonnosti a nákladů. Diskuze 
bude pokračovat i na dalších schůzích. Na příští jednání bude přizvána Lenka Buštová, která 
bod iniciovala, aby podrobněji představila svou vizi podpory mladých závodníků. 

Soustředění dětského kroužku 
Ve dnech 6.–9. června 2025 proběhne soustředění dětského kroužku na Vltavské žule. 
Vzhledem k volné kapacitě chaty je možnost, aby se připojili i další členové oddílu. Cílem je 
chatu co nejlépe zaplnit a zároveň podpořit společné aktivity napříč generacemi. 

Vstupné na stěnu 
Proběhla krátká diskuze o vstupném na lezeckou stěnu. Zatím nebyl přijat žádný konkrétní 
závěr, téma zůstává otevřené k dalšímu projednání. 

Podpora návrhu prvovýstupářů 
Jiří Koutský otevřel téma možné finanční podpory členů, kteří se aktivně věnují výstavbě 
nových lezeckých cest ve skalách. Upozornil na finanční náročnost této činnosti, zejména na 
nákup kruhů a potřebného nářadí. Zatím nebyl přijat žádný konkrétní závěr, diskuze bude 
pokračovat na dalších schůzích. 

Příští schůze 
Další schůze předsednictva se uskuteční 15. května 2025. 
 
 
 
 
 
 
 
V Polici nad Metují dne 3.4.2025           

zapsal: Martin Hruška 
 


